
Årsmöte 2020-04-19 Bäckseda IF 
Kioskgruppen 
 

Annica Brusefält avgår från kioskgruppen, kvar är följande medlemmar med 

funktioner: 

 

Maria Jensmark – sammankallande och blomansvarig 

Jennie Åhlund - inköpare 

Ann Johansson - kassör 

Linda Almqvist – sekreterare 

Ekonomisk redovisning 

Vi hade ett bra år 2019, inga inbrott och goda inkomster bland annat för att A-

laget spelade i div 4. På kontot finns nu 26 824 kronor. 

Ann och Jennie tar över kontot efter Annica.  

Vi har en bankavgift på 140 kr per månad. 

Corona 

På grund av Corona-restriktioner är det svårt att planera verksamhet. Vi köper inte 

in några varor förrän vi vet mer. Ännu oklart om det blir något midsommarfirande 

på Paradisvallen. 

Nycklar 

Vi måste försöka få fram två kiosknycklar till, svårt eftersom ingen verkar äga 

dem. Linda och Maria gör ett försök att ta med alla nycklar för att visa att vi har 

kontrollen över dem. 

Blommor 

Maria fixar till Välkommen-lådan. 

Pinchos 

Maria hittar ett datum då vi alla fem kan ta en middag på Pinchos. 

 

Tack för ett trevligt årsmöte i vårsolen! 

Linda Almqvist 

 



 


